

碩博士班研究生研究成果發表會議程Part II

4/11 9:05-16:30 普通教室 R102教室

時間	演講者	題 目	編號
9:05 9:10	開 場		
9:10 9:30	王國馨	The study of the mechanism underlying phosphonate-induced plant resistance	7
9:35 10:00	蔡昇宏	Assessment on the potential of using entomopathogenic fungi as agent to control <i>Aulacaspis yasumatsui</i> Takagi (Hemiptera: Dioaspidae) and whitefly	8
10:05 10:25	姚玟玲	The cellular and molecular effects of cordycepin on hepatocellular carcinoma	9
10:25 10:45	中 場 休 息 (20分鐘)		
10:45 11:05	楊瑞春	木瓜輪點病毒木瓜型感染性選植株之構築及病徵決定因子之分析	10
11:10 11:30	洪煦華	柑橘破葉病毒之感染性選植株的構築	11
11:35 11:55	黃偲佳	香蕉條紋病毒快速檢測方法之建立與臺灣香蕉種原條紋病之調查	12
11:55 13:20	午 餐 時 間		
13:20 13:40	林靚蘋	The role of FAK in zebrafish development	13
13:45 14:05	王崇名	The role of FAK in corneal epithelial wound healing	14
14:10 14:30	陳冷伶	The study and application of plasmid pPLY of periwinkle leaf yellowing phytoplasma	15
14:35 14:55	林斌	Engineering melanin in crops to enhance antistress capacity	16

14:55 15:15	中 場 休 息 (20分鐘)		
15:15 15:35	姚雋儀	菸草微綠嵌紋病毒之研究與病毒載體之構築	17
15:40 16:00	吳昭蓉	煙草嵌紋病毒對寄主阿拉伯芥基因 <i>PAP85</i> 調控機制之探討	18
16:05 16:25	李勇賜	Characterization of a new pitaya-infecting potexvirus and the construction of its infectious cDNA clone	19